
Айман ЛЛусадЖаева, КССР:
«Събитие 8 моя живот»

— Другарко Мусаджасва, 
Вие сте за първи път в Бълга 
рия. Какви са впечатленията 
Ви от Русе и Международния 
фестивал „Мартенски музикал 
ни дни“?

— .Участието във фестивала 
с голямо събитие в моя жи 
вот. Преди концерта и а 19 
март се вълнувах много, за 
тото не знаех как 1це ме прие 
мс публиката, макар да съм 
била па различни фестивали. 
Сега вече мога да кажа, че 
Вашата публика е чудесни и 
нещо, което ми направи спя 
но впечатление — много,то 
млади хора в концертната за 
ла. Фестивалната програма е 
интересна н най-важното за 
мен — дава великолепна въз 
можност за срещи с музи
канти от различни страни. 
Красивият и романтичен град 
Русе заслужава този фести
вал!

— Какво си казвате обикно 
вено преди да излезете на 
сцената?

— Пожелавам си винаги 
„успех!", как го може би пра

вят повечето музиканти. Все
ки концерт е единствен и не 
се повтаря, затова искам ви 
наги да е успешен.

— След участието си в ру 
сенския фестивал нарасна ли 
интересът Ви към произведе 
пия та от български компози 
тори?

- - Познавам българската 
музики и срещите ми е нея не 
са редки. Още в музикалното 
училище в Алма Ата изпълня 
вях някои произведения от 
Панчо Владигсров. Голямото 
ми желание сега е след фес. 
тивала ла включа в рспортоа 
ра си произведения . от съврс 
меинп български композитори.

— Какво Ви предстои след 
„Мартенски музикални дни"?

— • Концертни турнета из Съ 
ветскпя съюз и подготовка за 
участие в конкурса „Спбо- 
лиус“.в Хелзинки.

— Желая Ви успех!
Материалите подготвиха-
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